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Zápis č. 11/2024–27 

 

Předmět 11. zasedání Akademického senátu Vysoké školy ekonomické v Praze (AS VŠE) 

Datum 19. 05. 2025 

Místo VŠE v Praze, zasedací místnost rektora NB169 (zasedání svoláno v hybridní formě) 

Přítomni FFÚ: Borovička, Hubáčková, Marek, Vančurová 

FMV: Bič, Čapková, Peterková, Grácová, Garip 

FPH: Pavelka, Svobodová, Dostálová 

 FIS: Fales, Helman, Malínek, Potančok, Zouhar 

NF: Mičáň, Němec, Ševčíková, Váňa 

 FM: Cirhanová, Míková 

Jiné: - 

Omluveni Fliedrová, Lejčková, Malínek, Pažitný, Pospíšil, Reml, Stříteský, Vondráček, Zelenka 

Hosté Dvořák (rektor), Hnát (prorektor), Lukeš (prorektor), Nidl (prorektor), Novotný 

(prorektor), Zouhar (kvestor) 

Předsedali Pavelka (předseda) 

Čas jednání 13:05 – 15:03  

Program 1. Zahájení, prezence, program. 

 2. Změna Statutu VŠE 

 3. Změna Disciplinárního řádu VŠE 

 4. Řád celoživotního vzdělávání VŠE 

 5. Změna Jednacího řádu Vědecké rady VŠE 

 6. Změna Řádu habilitačního řízení a řízení ke jmenování profesorem 

 7. Udělení Medaile Aloise Rašína 

 8. Úspěšnost přijímacího řízení a neúspěšnost Bc. studia – porovnání VŠE s ostatními 

veřejnými VŠ v Praze 

 9. Různé 

 

1. Zahájení, prezence, program 

Čas: 13:05 - 13:13 (v záznamu MS TEAMS: 00:00:00 (nejsou nahrány první 3 minuty, kdy 

se dělala docházka - 00:04:50) 

Průběh: Proběhla prezence všech senátorů – přítomných prezenčně, tak online v systému MS 

TEAMS. K návrhu programu neměl nikdo žádné připomínky. Bylo proto hlasováno o 
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programu, tak jak byl zaslán v pozvánce na zasedání AS VŠE. V pozvánce byl omylem 

dvakrát uveden bod 8. Bod „Různé“ je proto v zápisu zachycen jako bod 9.  

Výsledek: Program zasedání byl schválen dle pozvánky. 

Hlasování č. 11.1 (o programu zasedání AS VŠE) 

Textace:  „AS VŠE schvaluje program zasedání dle pozvánky“ 

Začátek: 13:11 (v záznamu MS TEAMS: 00:03:14) 

Přítomni: 22 

Pro: 22 

Proti: 0 

Zdrželi se: 0 

Nehlasovali: 0 

Výsledek:  Program byl schválen. 

2. Změna Statutu VŠE 

Čas: 13:13 -14:12 (v záznamu MS TEAMS: 00:04:51 – 01:04:30) 

Průběh: Předsedající požádal pana rektora o představení bodu. Pan rektor upozornil, že vedení 

na tomto zasedání přichází s první skupinou změn předpisů, které převážně vyplývají 

z novely zákona o vysokých školách. Změny dalších předpisů budou předloženy na 

dalších zasedáních. Následně pan rektor stručně představil provedené změny ve Statutu. 

Předsedající požádal o prezentování stanoviska Legislativní komise AS VŠE jejího 

předsedu prof. Marka. Do následné diskuze se zapojili senátoři/senátorky: Zouhar, 

Váňa, Helman, Vančurová, Ševčíková, Pavelka a Marek. Předsedající dal slovo hostovi 

doc. Ševčíkovi. Na komentáře a připomínky senátorů/senátorek a hosta reagovali pan 

rektor a prorektor Hnát.  

Výsledek: AS VŠE schválil změnu Statutu VŠE. 

   

Hlasování č. 11.2 (o usnesení AS VŠE) 

Textace:    „AS VŠE schvaluje 7. změnu Statutu Vysoké školy ekonomické v Praze.“ 

Začátek: 14:11 (v záznamu MS TEAMS: 01:03:04) 

Přítomni: 22 

Pro: 20 

Proti: 1 

Zdrželi se: 1 

Nehlasovali: 0 

Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 
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3. Změna Disciplinárního řádu VŠE 

Čas: 14:12-14:16 (v záznamu MS TEAMS: 01:04:31 - 01:08:35) 

Průběh: Předsedající požádal pana prorektora Hnáta o představení materiálu. Předsedající 

požádal předsedkyni Studijní a pedagogické komise doc. Peterkovou o závěry, ke 

kterým komise došla. Žádný z členů AS neměl k materiálu připomínky.  

Výsledek: AS VŠE schválil změnu Disciplinárního řádu pro studenty VŠE.   

Hlasování č. 11.3 (o usnesení AS VŠE) 

Textace:  „AS VŠE schvaluje 1. změnu Disciplinárního řádu pro studenty Vysoké školy 

ekonomické v Praze.“ 

Začátek: 14:15 (v záznamu MS TEAMS: 01:07:46) 

Přítomni: 22 

Pro: 21 

Proti: 0 

Zdrželi se: 1 

Nehlasovali: 0 

Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 

 

4. Řád celoživotního vzdělávání VŠE 

Čas: 14:17-14:30 (v záznamu MS TEAMS: 01:08:38 - 01:21:43) 

Průběh: Předsedající požádal pana prorektora Hnáta o představení materiálu. Do diskuze se 

zapojili senátoři: Pavelka a Helman.  Na připomínky senátorů reagoval prorektor Hnát.  

 

 Výsledek:  AS VŠE schválil Řád celoživotního vzdělávání VŠE. 

Hlasování č. 11.4 (o usnesení AS VŠE) 

Textace:    „AS VŠE schvaluje Řád celoživotního vzdělávání Vysoké školy ekonomické v 

Praze.“ 

Začátek: 14:29 (v záznamu MS TEAMS: 01:20:47) 

Přítomni: 22 

Pro: 22 

Proti: 0 

Zdrželi se: 0 

Nehlasovali: 0 

Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 
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5. Změna Jednacího řádu Vědecké rady VŠE 

Čas: 14:30-14:33 (v záznamu MS TEAMS: 01:21:44 – 01:25:54) 

Průběh: Předsedající požádal pana prorektora Lukeše o představení bodu. K materiálu neměl 

nikdo z členů AS připomínky.  

 

Výsledek: AS VŠE schválil změnu Jednacího řádu Vědecké rady VŠE. 

Hlasování č. 11.5 (o usnesení AS VŠE) 

Textace:  „AS VŠE schvaluje změnu Jednacího řádu Vědecké rady Vysoké školy 

ekonomické v Praze.“ 

Začátek: 14:31 (v záznamu MS TEAMS: 01:23:42) 

Přítomni: 22 

Pro: 22 

Proti: 0 

Zdrželi se: 0 

Nehlasovali: 0 

Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 

 

6. Změna Řádu habilitačního řízení a řízení ke jmenování profesorem 

Čas: 14:33-14:38 (v záznamu MS TEAMS: 01:25:55 – 01:30:10) 

Průběh: Předsedající požádal pana prorektora Lukeše o představení bodu. K bodu se vyjádřil 

senátor Helman. Po hlasování poděkoval pan rektor všem za schválení všech 

předložených předpisů.  

 

Výsledek: AS VŠE schválil změnu Řádu habilitačního řízení a řízení ke jmenování 

profesorem VŠE. 

Hlasování č. 11.6 (o usnesení AS VŠE) 

Textace:  „AS VŠE schvaluje změnu Řádu habilitačního řízení a řízení ke jmenování 

profesorem na Vysoké škole ekonomické v Praze.“ 

Začátek: 14:36 (v záznamu MS TEAMS: 01:28:14) 

Přítomni: 22 

Pro: 21 

Proti: 0 

Zdrželi se: 1 

Nehlasovali: 0 
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Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 

7. Udělení Medaile Aloise Rašína 

Čas: 14:38-14:45 (v záznamu MS TEAMS: 01:30:11 – 01:37:09) 

Průběh: Předsedající požádal pana rektora o představení bodu. Do následující diskuze se zapojili 

senátoři/senátorky: Helman, Vančurová a pan rektor.  

 

Výsledek: AS VŠE bere na vědomí udělení Medaile Aloise Rašína                                                            

Ing. Jiřímu Volfovi, CSc. 

Hlasování č. 11.7 (o usnesení AS VŠE) 

Textace:  „AS VŠE bere na vědomí udělení Medaile Aloise Rašína                                                            

Ing. Jiřímu Volfovi, CSc.“ 

Začátek: 14:43 (v záznamu MS TEAMS: 01:34:46) 

Přítomni: 22 

Pro: 22 

Proti: 0 

Zdrželi se: 0 

Nehlasovali: 0 

Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 

8. Úspěšnost přijímacího řízení a neúspěšnost Bc. studia – porovnání VŠE s 

ostatními veřejnými VŠ v Praze 

Čas: 13:45-14:58 (v záznamu MS TEAMS: 01:37:10 – 02:30:37) 

Průběh: Předsedající předal slovo senátorovi Helmanovi, který tento bod navrhl. Do následující 

diskuze se zapojili senátoři: Pavelka, Borovička, Fales, Zouhar a prorektor Hnát a pan 

rektor Dvořák. Použitá prezentace bude rozeslána členům AS VŠE.  

 

 

9. Různé 

Čas: 14:59 -15:03 (v záznamu MS TEAMS: 02:30:38 - 02:33:34) 

Průběh:  1) Předsedající informoval o schůzce s vedením SÚZ, resp. kolejí VŠE.Z důvodu 

nízkého počtu přihlášených členů AS VŠE navrhnul, že se pokusí zorganizovat nový 

termín na září.   
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 2) Předsedající upozornil, že příští zasedání AS VŠE proběhne v Jindřichově Hradci. 

Pro přihlášené je objednán autobus.  

 

 

 

Přesedající ukončil 11. zasedání AS VŠE zasedání v 15:03.   

 

 

Zapsal: Ing. Jakub Drábek, Ph.D.  

 

 

Schválil: doc. Ing. Tomáš Pavelka, Ph.D. (předseda AS VŠE) 

 


